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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2017/18:484 Kryptovalutor på svenska marknaden

Den digitala marknaden växer hela tiden, och allt fler svenskar har börjat 
handla på internet och använda sig av digitala tjänster i stället för fysiska 
butiker och metoder. Vissa butiker i Sverige har redan nu börjat acceptera 
kryptovalutor som en godkänd betalmetod. 

Kryptovalutor är ett förhållandevis nytt koncept som sticker ut från vanlig 
valutahandel med stora värdeökningar och värdeminskningar. Detta gör att de 
potentiella riskerna med valutorna kan bli stora för folk som har investerat stort 
i kryptovalutorna. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Per Bolund:

 

Vilka möjligheter och risker ser statsrådet och regeringen med att kryptovalutor 
blir allt vanligare på den svenska konsumentmarknaden?

………………………………………

Mikael Eskilandersson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-15
Besvaras senast
2017-12-29


